
Brister i Reinfeldts uppföljning går ut över funktionshindrade
Igår beslutade landstinget att säga upp avtalen med ett antal vårdcentraler, bland annat Capio citykliniken, på grund av att det
inte anpassat lokalerna för funktionshindrade. Men samma Filippa Reinfeldt som nu stänger vårdcentralerna med hänvisning
till att de inte är tillgänglighetsanpassade var den som godkände lokalerna 2008 trots Socialdemokraternas kritik att de inte
uppfyllde dessa krav. Reglerna för tillgänglighetsanpassning har funnits sedan 2009, så varför sägs avtalen upp först nu? 

-          Vården måste vara tillgängliga för alla. Reglerna för tillgänglighetsanpassning har funnits sedan 2009, så varför sägs avtalen upp först
nu? Reinfeldts mantra är att det ska vara lätt att starta en vårdcentral och lätt att åka ut. Mantrat borde vara att alla ska göra rätt, gör man fel
ska man ut. För det är inte lätt att åka ut idag, säger Helene Hellmark Knutsson, oppositionslandstingsråd för Socialdemokraterna.

-          Då är viktigt att den nära vården håller hög kvalitet men också kontinuitet. Om människor inte känner sig trygga med sin vårdcentral är
att risken att de söker sig till sjukhusen. Det skulle vara ett steg i fel riktning. För att klara framtidens sjukvård måste vi få människor att känna
sig trygga med att söka vård på rätt vårdnivå, säger Helene Hellmark Knutsson.
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